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Datum: 7 december 2020      
Onderwerp: Subsidie voor verveelde jeugd  
   
College kan nu een aanvraag indienen voor subsidie.

Aan de voorzitter van de raad

Tijdens het vragenuur van de raadsvergadering op 10 december 2020 wil ik het volgende aan de 
orde stellen:

Het ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport gaat opnieuw subsidie verstrekken voor 
gemeentelijke projecten die in coronatijd verveling bij de jeugd tegengaan. 
Na een succesvolle zomereditie met een totaal subsidiebedrag van € 500.000 stelt het ministerie in 
deze nieuwe ronde € 3,5 miljoen beschikbaar. En in tegenstelling tot de zomereditie, die enkel en 
alleen was bedoeld voor maximaal 50 gemeenten met minder dan 60.000 inwoners, komen nu alle 
gemeenten in beginsel voor ondersteuning in aanmerking.

Er wordt een bedrag beschikbaar gesteld van € 10.000 per gemeente en het is de bedoeling dat de 
activiteit toegankelijk is voor alle jongeren van 12 tot 25 jaar.

Het achterliggende idee voor deze ondersteuning van jongerenprojecten was de toenemende zorg 
over de mate waarin de maatregelen die in de noodverordening staan, effect hebben op de fysieke 
en psychische gezondheid van jongeren.
Tot de doelgroep behoren vooral jongeren die niet te boek staat als probleemjeugd, niet in beeld 
zijn bij jeugdzorg, maar zich vanwege vrijheidsbeperkende corona-maatregelen vervelen en 
overlast veroorzaken in de openbare ruimte door bijvoorbeeld samen te scholen of met z’n allen te 
socializen. Er zou ook per regio een collectieve aanvraag door de desbetreffende gemeenten 
gedaan kunnen worden.

Vragen:
1. Is het college van deze mogelijkheid om een aanvraag te doen om voor subsidie in aanmerking 

te komen, op de hoogte?
2. In de zomereditie konden 50 gemeenten met minder dan 60.000 inwoners een aanvraag 

indienen. Heeft het college een dergelijke aanvraag toentertijd ingediend?
3. Gelet op het feit dat wij als raad geen berichten daarover hebben ontvangen, gaan wij er van uit 

dat dit niet is gebeurd. Kunt u aangeven waarom dit initiatief niet is genomen? Of behoorde u 
niet tot de gelukkige 50 gemeenten?

4. Gaat u gebruik maken van deze hernieuwde mogelijkheid een aanvraag in te dienen, hetgeen 
wij als Lokaal zeer ondersteunen.

5. Denkt u bijvoorbeeld aan het collectief indienen van een aanvraag?
6. Hebt u zich al een idee gevormd aan welke jongerenprojecten kan worden gedacht?

Indiener(s):
LOKAAL
Bas v.d. Heijden / Jan Bouwman


